

Verslag Dorpsraadvergadering d.d. 1 maart 2023

Aanwezig : Goof Buijs, Ruud Kroon, Arda Wolterbeek Muller(notulist), Cor te Boekhorst

Afmeldingen: Johanna Huizer, Hetty Pott-Buter

Afwezig: Sicco Weertman zonder bericht

1. Opening

De zaal is voor een ander overleg gereserveerd, de vergadering vindt plaats in de bibliotheek

2. Concept notulen d.d. 1 februari 2023

Geen tekstuele aanpassingen

n.a.v.: Goof moet het eindrapport van VINU nog op de DR-site laten plaatsen (is inmiddels gebeurd)

Overige acties komen terug verderop in de agenda

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van;

*** mails: G.W. bestuurssecretariaat betr. Schouw 23 maart/agendapunten (mail 2/2) ***

Goof, Ruud, Cor, Arda evt. zullen er zijn op 23 maart 9.30u

De agendapunten voor de schouw zijn:

- bouwlocaties in Broek (informatief)
- verkeerssituaties (informatief)
- containers ondergronds in Broek zuid (informatief)
- optreden BOA's (uitwisseling)
- onderdoorgang (informatief)
- behoud voorzieningen in Broek (uitwisseling/informatief)

*** mails: Cor brief Rijkswaterstaat dhr. Hansen over opheffing zwaar verkeer via N247.

- Zie werkgroep verkeer.

*** mails: M. Blok (is van de gemeente) n.a.v. geruchten Nieuwland/supermarkt

6 maart hebben Johanna en Ruud een gesprek met wethouder Ton van Nieuwkerk o.a. over een dorpsupermarkt voor Broek naar aanleiding van de brief die Ruud heeft gestuurd. We noteren dat de gemeente weliswaar alleen een faciliterende rol heeft maar wel initiatieven kan stimuleren.

*** mails: Ruud: Kascommissie

Ruud heeft digitaal goedkeuring van Hetty Pott, Georgette Guljé moet nog reageren. Ruud zal voor de jaarvergadering een begroting maken voor 2023. Hij stelt voor om een spaarrekening te openen voor de reserve. Die is opgeheven toen de rente naar nul ging. Onderzoeken of het nu weer zin heeft. **Actie Ruud**

*** mails: betr. inspreken Cie M&B 23 feb. 2023 – zie werkgroep N247

*** mails: Buurt-initiatief fietstunnel (DR; Prov. N-H; G.W.)

Kunstproject in de fietstunnel – Ruud krijgt geen contact met gemeente. Het onderhoudscontract van de gemeente met provincie is verlopen en de gemeente lijkt het project af te houden. Bram Derix helpt om de communicatie op gang te krijgen, maar dit soort zaken nemen tijd. Ruud brengt het project op in gesprek met wethouder Ton van Nieuwkerk.

*** mails: Kieswijzer voor provinciale verkiezingen. Wat zeggen de partijen over de onderdoorgang? Goof heeft de informatie op de website laten zetten.

*** mail: Sicco. Verslag werkgroep Verkeer

*** mail: planning POST NL pakketautomaat

Ruud meldt dat de pakketautomaat er voorlopig niet komt omdat er een wachtlijst is voor de stroomaansluiting.

4. **Werkgroepen.**

Ruud heeft een concept document opgesteld voor richtlijnen voor DR en werkgroepen en zal de nu ambtelijke tekst afstemmen op de doelgroep. **Actie Ruud**

- Onderdoorgang (terugrapportage: inspreken 23 feb. j.l.)

Goof heeft ingesproken bij de behandeling door de provincie van het rapport over de onderdoorgang. Ruud was mee. Goof heeft een verslag geschreven en rondgestuurd naar de werkgroep N247. De presentatie heeft veel bijval van alle aanwezigen gekregen inclusief andere sprekers. De politiek moet nu na de verkiezingen in maart bepalen hoeveel geld er beschikbaar zal zijn. De gedeputeerde Olthof heeft gezegd dat deze co-creatie niet vrijblijvend is.

Wethouder Scheepstra van gemeente Waterland heeft ook gesproken en gezegd dat hij het maaiveldgedeelte van de onderdoorgang dat onder verantwoordelijkheid van de gemeente valt door co-creatie zou willen inrichten.

- Verkeer

Cor te Boekhorst heeft de mededeling van dhr. Hansen van Rijkswaterstaat ontvangen dat eind maart de omleiding van zwaar verkeer over de N247 zal stoppen. Hoe brengen we dit naar buiten? Het voorstel is om te wachten totdat de wijziging officieel bekend is gemaakt door Rijkswaterstaat.

Cor gaat, in ieder geval tijdelijk, mee doen in de projectgroep van de Havenridders om de verkeerssituatie te bewaken. Mail naar projectgroep. **Actie Arda**

De werkgroep wil voor het bezoek (verwacht in april of mei) van de commissie verkeer van de gemeenteraad een prioriteitenlijst opstellen.

- Wonen (reactie op brieven resp. wethouders, reactie bouwplannen, etc)

Wat betreft het plan Buurs aan de Eilandweg: HSB wil de ruimte voor parkeerplaatsen niet afgeven voor plan Buurs. Lebrun (perceel aangrenzend) is niet geïnformeerd door architect.

5. **Wat verder ter tafel komt.**

- afscheid Debbie Been

Debbie heeft een datumprikker verstuurd, maar het levert geen moment op waarop iedereen kan. Opnieuw proberen een datum te vinden. **Actie Johanna**

- Planning DR krant: stukken aanleveren in april, publicatie in mei

De inhoud vooralsnog:

Onderdoorgang (Goof)

Werkgroep Verkeer (Sicco)

Werkgroep Wonen (Ruud)

Wil Mertens maakt stukje over energie-transitie.

En een stukje over de vrijwilligers-groep v.d. begraafplaats. (Goof)

- Jaarvergadering 19 april voorgesteld onderwerp: waar willen we zijn over 10 jaar?

Misschien medewerker van Dorpswerk Noord-Holland vragen?

6. **Rondvraag**

Cor te B. wijst op de affiches met aankondigingen van evenementen die overal op bomen worden geplakt door bijv. SDOB en niet worden weggehaald wanneer de datum voorbij is. Bij de schouw met de wethouder om een extra publicatiebord vragen, mogelijk bij de bushalte.